



Dr. Jillian Peterson is a Professor of Criminology at Hamline University and the Executive Director of The Violence Prevention Project, a nonpartisan nonprofit research center dedicated to reducing violence using research. Dr. Peterson was co-principal investigator on a 3-year grant from the National Institute of Justice examining the psychosocial life histories of mass shooters. She is a national speaker, media commentator, and author of the book *The Violence Project: How to Stop a Mass Shooting Epidemic*.

M^{me} Jillian Peterson est professeure de criminologie à l'Université Hamline et directrice générale du Violence Prevention Project, un centre de recherche apolitique et sans but lucratif voué à la réduction de la violence par la recherche. Elle a été cochercheuse principale dans le cadre d'une bourse de trois ans du National Institute of Justice pour étudier la vie psychosociale des tireurs de masse. Conférencière de rang national et commentatrice dans les médias, elle est l'auteure du livre *The violence Project : How to Stop a Mass Shooting Epidemic* (le projet violence : comment mettre fin à l'épidémie de fusillades de masse).